
Dz-06.0021.13.2022 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia LI SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie LI sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 1 grudnia 2022 r. w siedzibie 

Rady Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A. 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji LI otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.30 do godz. 20.55 

Głosy liczył i zgłaszał do protokołu p. Wojciech Borkowski – członek Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. Pan Łukasz Quirini-Popławski poprosił 

o udzielenie głosu przybyłym na sesję mieszkańcom.  

 

Po krótkiej dyskusji prowadzący sesję udzielił głos mieszkańcom ul. Na Błonie.  

Mieszkańcy, którzy zabrali głos wyrazili sprzeciw wobec planom wprowadzenie jakiegokolwiek 

ruchu dwukierunkowego na ul. Na Błonie ze względów bezpieczeństwa.  

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok ponownie przedstawił porządek obrad i zapytał czy są 

jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem poinformował, że wpłynęły 

do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad (w trybie sprawy nagłej). 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku obrad: 

 

1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udrożnienia  

i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu ul. Złoty Róg w Krakowie, druk nr 384. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 3 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 5. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: „Budowa budynku wielorodzinnego mieszkalno-

usługowego z garażem podziemnym z układem komunikacji wewnętrznej oraz niezbędną 



infrastruktura techniczną na dz. 26/2, 26/3 obr. 3 Krowodrza przy ul. Halczyna w Krakowie”, 

druk nr 385. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 6. 

 

Ostatnim 7 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołów sesji, 

3. Opinia dot. projektów do realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego  

w parku Młynówka Królewska, druk nr 381, 

4. Opinia i wnioski w sprawie projektów budowy Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej  

w Krakowie, druk nr 382, 

5. Wniosek w sprawie udrożnienia i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu  

ul. Złoty Róg w Krakowie, druk nr 384, 

6. Opinia w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: 

„Budowa budynku wielorodzinnego mieszkalno-usługowego z garażem podziemnym  

z układem komunikacji wewnętrznej oraz niezbędną infrastruktura techniczną na dz. 26/2, 

26/3 obr. 3 Krowodrza przy ul. Halczyna w Krakowie”, druk nr 385, 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

    

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał odrębnie do każdego z przyjmowanych protokołów 

sesji XLIV-L czy są do nich sprostowania. Każdorazowo Przewodniczący stwierdzał, że 

sprostowania do poszczególnych protokołów sesji nie wpłynęły, tym samym protokoły sesji 

XLIV-L zostały przyjęte. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 381) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dot. projektów do 

realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w parku Młynówka Królewska. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Wojciech Litwicki. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 



nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LI/357/2022 
w sprawie opinii dot. projektów do realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego  

w parku Młynówka Królewska 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 382) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektów budowy Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Projekt uchwały zreferowali p. Bogdan Smok i p. Wojciech Litwicki. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywny.  

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Wojciech Litwicki, p. Stefan Suliński,  

mieszkanka, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wpłynęła do niego poprawka do w/w projektu uchwały 

przygotowana przez p. Łukasza Quirini-Popławskiego o następującej treści: 

 

w § 2 wprowadza się kolejno następującą treść: 

6. Wnioskuje się o zagospodarowanie i przeznaczenie dla publicznego dostępu, tereny na 

powierzchni w rejonie wlotu (zejścia ruchu pod ziemię). 

7. Wnioskuje się o ograniczenie do minimum konieczności wyburzenia budynków i zmiany 

dotychczasowego sposobu użytkowania działek (m.in. w rejonie ulicy Odlewniczej). 

8. Wnioskuje się o zapewnienie komunikacji pieszej i rowerowej na kierunku północ-południe 

oraz wschód-zachód. 

 

Głos w sprawie poprawki zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok, p. Tomasz 

Fabiańczyk, p. Wojciech Litwicki. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LI/358/2022 
w sprawie projektów budowy Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej w Krakowie 

 



Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 384) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie udrożnienia  

i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu ul. Złoty Róg w Krakowie. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Stefan Suliński. 

W dyskusji głos zabrali: p. Wojciech Litwicki, p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha, p. Stefan 

Suliński. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LI/359/2022 
w sprawie udrożnienia i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w ciągu  

ul. Złoty Róg w Krakowie 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 385) przygotowany przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego: „Budowa budynku wielorodzinnego mieszkalno-usługowego z garażem 

podziemnym z układem komunikacji wewnętrznej oraz niezbędną infrastruktura techniczną na 

dz. 26/2, 26/3 obr. 3 Krowodrza przy ul. Halczyna w Krakowie”. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Marta Drużkowska. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LI/360/2022 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: 

„Budowa budynku wielorodzinnego mieszkalno-usługowego z garażem 

podziemnym z układem komunikacji wewnętrznej oraz niezbędną infrastruktura 

techniczną na dz. 26/2, 26/3 obr. 3 Krowodrza przy ul. Halczyna w Krakowie” 

 

Ad. 7 

Głos zabrali:  

1. P. Marta Drużkowska: 

• Zabrała głos w sprawie projektu parku przy ul. Radzikowskiego informując, że nie udało 

się zapoznać z nim mieszkańców ponieważ za późno dokumentacja została przekazana 

przez projektanta. Ponadto stwierdziła, że nie wszystkie wnioski mieszkańców zostały  

w projekcie zawarte. W związku z powyższym poprosiła o zwołanie kolejnej sesji  

w grudniu, aby wydać stosowną opinii do w/w projektu parku.  

2. P. Tomasz Fabiańczyk: 



• Poinformował, że zakończyła się akcja zbierania starych pieśni i przyśpiewek z terenu 

Dzielnicy VI w związku z czym osoba, która prowadziła te badania chciałaby przedstawić 

ich wynik na sesji styczniowej.  

3. Mieszkanka: 

• Zapytała jakie projekty budżetu obywatelskiego były opiniowane na sesji. Pan Michał 

Płaza poinformował, ze chodziło o projekt „Dolina Rudawy dla pieszych i rowerzystów” 

z roku 2021. 

4. P. Bogdan Smok: 

• Wyraził zaniepokojenie, że nie został przygotowany projekt uchwały w sprawie parku 

przy ul. Radzikowskiego ponieważ jest koniec roku budżetowego miasta. Poinformował, 

że Zarząd nie otrzymał informacji o spotkaniu w sprawie parku, które odbyło się  

w Szkole Podstawowej nr 50. Przeczytał sprawozdanie Zarządu Zieleni Miejskiej  

z w/w spotkania. Stwierdził również, że największy niepokój budzi planowany skatepark, 

który jest niewielki, dla małych dzieci i nie będzie wytwarzał hałasu. 

5. P. Marta Drużkowska: 

• W nawiązaniu do przedmówcy poinformował, że w projekcie parku nie został spełniony 

postulat zawężenia asfaltu dla zwiększenia powierzchni retencyjności. Ponadto 

stwierdziła, że o planie skateparku mieszkańcy nie wiedzą dlatego ponownie poprosiła  

o zwołanie w grudniu kolejnej sesji dla zaopiniowania projektu planu parku po 

konsultacjach z mieszkańcami. Dyskusja. 

6. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Zapytał czy jest szansa zwołania wnioskowanej sesji. Przewodniczący w odpowiedzi 

poinformował, że jest możliwe jak będzie miał przedłożony projekt uchwały.  

7. P. Janusz Sitarski: 

• Powiedział, że na posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska, które odbyło się przed sesją był opracowywany projekt uchwały w sprawie 

parku przy ul. Radzikowskiego i będzie ona przekazany w najbliższym czasie. Zauważył, 

że w przypadku omawiania projektu parku należy zwrócić uwagę na dwie sprawy: 

pierwsza to wydanie opinii dla zapisów projektowych, druga to potrzeba rozliczenia 

finansowego wykonania projektu przez miasta. 

8. P. Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok, p. Wojciech Litwicki, p. Janusz Sitarski, Tomasz 

Fabiańczyk 

• Dyskusja w sprawie zwołanie sesji w grudniu oraz przygotowania projektu uchwały dla 

projektu parku przy ul. Radzikowskiego.  

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady LI sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                           Bogdan Smok  

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


